
Vážení rodiče, 

k dnešnímu dni jsme obdrželi od našich zaměstnanců Oznámení o jednodenní stávce konané 

dne 27.11.2023. V případě, že výstražná stávka českých škol nebude odvolána, téměř všichni 

zaměstnanci se jí zúčastní.  

Z tohoto důvodu nebude možné zajistit výuku a bezpečný, řádný chod školy, a proto 

bude muset být škola v tento den uzavřena.  

 

I přes naše přesvědčení, že stávka je oprávněná a s většinou důvodů souhlasíme, chápeme, že 

Vám tato skutečnost může způsobit komplikace. Vysvětlení a dopis odborového svazu 

přikládáme v příloze, ale rádi bychom se k situaci vyjádřili z pohledu naší školy. 

Před pár lety došlo k zásadní změně financování školství, která nám umožnila nejen zvýšit 

kvalitu výuky, ale také individualizovat a diferencovat výuku formou dělených hodin. 

V menších skupinách je možné pracovat jinými formami a metodami a výuka se stává mnohem 

efektivnější. Díky tomu můžeme nabízet až čtyři druhy cizích jazyků, abychom tak vyhověli 

všem zájemcům. Např. menší skupiny v angličtině nám umožňují dosahovat s dětmi takových 

výsledků, jako je získání mezinárodní úrovně B1,2, FCE, C1 v závěru školní docházky, což je 

v základním vzdělání ojedinělé. To vše je důležité nejenom při výuce cizích jazyků. Dělení tříd 

na skupiny využíváme také v početných třídách nižších ročníků v předmětech český jazyk, 

matematika nebo pracovní vyučování a dále k tandemovým hodinám (nejen) v informatice. 

Strategii individuálního přístupu uplatňujeme i při přípravě žáků na přijímací zkoušky na SŠ, 

jak vyplývá z výsledků našich absolventů.  Pedagogové se v posledních letech vzdělávali, aby 

dokázali do dělených hodin přinášet nové metody a formy práce. To vše nám umožňuje 

konkurovat nabídce  soukromých škol a alternativnímu vzdělávání. V personální oblasti se nám 

osvědčilo zapojení pozice školního psychologa, který se našim žákům může věnovat po celý 

týden. 

Navrhovaná změna znamená zásadní omezení těchto možností ve výuce a krok zpět. 

Vzdělávání je dlouhodobý proces a jako takový by měl být koncepční. A to nynější návrhy 

vlády nejsou. 

Doufáme, že je naším společným zájmem udržet stávající úroveň poskytovaného vzdělávání. 

Jsme si vědomi komplikací, které Vám tato situace může přinést a mrzí nás to. Vzdělávací 

kroužky, které kvůli stávce dětem odpadnou, budou po dohodě nahrazeny. Velmi si vážíme vaší 

podpory a pochopení. 

  

O vývoji situace Vás budeme informovat. Sledujte, prosím, svou mailovou poštu, web školy 

https://zs-skarvady831.cz/uvod/aktualni-informace/ nebo stránku Aktuálně. 

Za vedení školy  

S přátelským pozdravem  

Mgr. Martina Körberová, v.r.                                       Dne 20.11.2023 
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